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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Christian Orsing (M) angående 
flygplatsen 
 
Under 2020 köpte Helsingborg, tillsammans med flera kommuner i Nordvästra Skåne, 
Ängelholms-Helsingborgs flygplats av Peab. Helsingborg äger 40 % av flygplatsen.  
 
I februari 2023 överlämnades en utredning om statens ansvar för flygplatser till 
infrastrukturminister Andreas Carlson. Utredningen föreslår att bland annat en prövning av 
om Ängelholm-Helsingborg flygplats bör läggas till det nationella basutbudet av flygplatser, 
samt att en statlig förhandlingsperson eller Swedavia får i uppdrag att erbjuda ägarna att 
flygplatsen övertas av staten.  
 
Efter att utredningen presenterades har påstötningar skett mot regeringen, men inget 
övertagande har ännu skett och Helsingborgs skattebetalare tvingas fortsatt att finansiera 
flygplatsen.  
 
Miljöpartiet anser inte att det är motiverat för Helsingborgs skattebetalare att finansiera en 
flygplats.  
 
Vi undrar därför:  

● Hur mycket pengar har Helsingborgs stad, som ägare, betalat till 
Ängelholm-Helsingborgs flygplats totalt sedan övertagandet?  

● Hur många passagerare har flugit via Ängelholm-Helsingborgs flygplats sedan 
Helsingborg gick in som ägare?  

● Hur ser flygplatsens ekonomiska prognos ut framåt?  
 
För Miljöpartiet de Gröna,  
Sofia Kamlund  


